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Polska nie musi być energetycznym autsajderem, ale powinniśmy
postawić na to, czym dysponujemy: węgiel i geotermię. Mamy
rozwiązania, które dadzą nam tanią energię oraz bezpieczeństwo
– mówi Bohdan Żakiewicz, ekspert energetyki. Gdyby od wielu
lat stosować technologie i myśl techniczną profesora Bohdana
Żakiewicza,  cena  energii  elektrycznej  wynosiłaby
najprawdopodobniej kilka groszy za kilowatogodzinę! Niestety
lobby energetyczne mające bezpośredni wpływ na polską politykę
nie może do tego dopuścić. Tak więc jakiekolwiek działania
profesora w Polsce były i są dotychczas torpedowane. Nagranie
wykładu pochodzi z 8 lutego 2012 r.
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